
Technische vraag HBB: onderwerp Wandelbos 

Het valt ons op dat een aantal wandelpaden in Wandelbos Groenendaal nog steeds niet vrij zijn van 

takken, dit baart ons zorgen, wandelaars zouden kunnen struikelen over deze takken. Wanneer is 

het Wandelbos weer echt veilig om in te wandelen?  

Antwoord: 

Op dit moment zijn wij nog steeds bezig met het opruimen van de takken naar aanleiding van de 

storm. Wij zijn ter plaatse geweest om de situatie te beoordelen en hebben naar aanleiding daarvan 

geen onveilige situaties geconstateerd. Het kan zijn dat er nu nog takken liggen, deze worden nog 

weggehaald.  

 

 

 


